


活動名稱 Event	中國常州工程職業技術學院外賓來訪 Visiting from Changzhou Vocational Institute of Engineering, China
活動時間 Date	2015.7.14
參加人員 Participants	<ol style="list-style-type: none"> 1. 吳訪升，院長 2. 陳保國，人事處處長 3. 周 勇，科技處處長 4. 謝 斌，體育部主任 5. 管衛東，繼續教育與國際交流學院院長 6. 吳乃忠，信息服務中心副主任
活動目的 Purpose	<p>2014 年 12 月 11 日常州工程職業技術學院袁洪志黨委書記、陳向平高教所所長及張衛平外事辦主任參加由龍華科技大學舉辦之「大陸高校校長聯席會」來本校拜訪。2015 年 1 月 29 日由陳炳和副校長帶領 14 位學術、行政主管再度來訪本校，希望能了解本校特殊辦學設備與經驗，並尋求未來合作之發展方向。此次訪團至本校除進行學術交流並商議合作事宜外，並了解本校關於師資培養、人事管理、科研及繼續（推廣）教育等方面領域。</p> <p>This is the 3rd time Changzhou Vocational Institute of Engineering visited Wenzao, including December 11, 2014 and January 29, 2015. This time, besides academic exchange and cooperation, the delegation would like to know more about teacher education, HR management and extension education in Wenzao.</p>
活動照片 Photos	



▲ 蔡文隆主任秘書主持雙方會談。

Dr. Anibal Tsai (1st picture, 2nd from the left), Chief Secretary of Wenzao hosted the official meeting.





▲國合處同仁帶帶領外賓參訪校園。

Staff of Office of International and Cross-strait Cooperation introduced Wenzao campus to the delegation.

備註
Note